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Postpensjonistene i Haugesundregionen  

Referat/Protokoll fra 
styremøte 
Dato/sted Haugesund 9.01.2025 

Til stede: 
• Øyvind Hegglund, Liv D. Hervik 
• Irene Myklebust 
• Kjell Skorild 
• Asbjørn Eilerås Nilsen 
• Per Einar Robertsen 
• Lars Ove Vestbø 

 
 

Forfall: 
• Anne Cecilie Førland 

Sakliste for møtet 
1. Referat fra siste styremøtet.  
2. Aktuelle saker 
3. Evaluering av julemøte 
4. Årsmøtesaker 
5. Eventuelt 

 

Ad punkt 1 - referat 
Styrets arbeidsfordeling: Det er en sårbarhet i styret ved uventet frafall.  

Vedtak: 

Styremedlem Kjell Skorild overtar nestlederollen, samt sekretærfunksjonen. Nåværende nestleder 
Anne Cecilie Førland går inn som styremedlem og overtar oppgaver som gjelder oppfølging av 
medlemmers dødsfall og gevinstkurv til medlemstreffene.  

Verving av nye medlemmer:  

Årsrapporten for 2024 viser en avgang på 11 medlemmer. Arbeidet med å verve nye medlemmer må 
fortsette. 

Referatet ble godkjent uten merknader.  

 

Ad punkt 2 – aktuelle saker 
Leder gikk igjennom mottatt post i enhetsmailkassen.  

Bl.a. 

Postens framtid: Brevmengden har over tid falt kraftig. Samferdselsdepartementet har satt ned et 
utvalg som foreslår en drastisk omlegging (brev i butikk).  Dette lover ikke godt for postbudene og 
kundene ute i distriktene. Den foreslåtte ordningen vil også være en stor hemsko for eldre som ikke 
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er digitale og ikke klarer hjelpe seg selv i den nye nettverden.   Hvordan skal framtidens 
posttjenester se ut? Forslagene er sendt ut på høring. Tillitsvalgte oppfordres til å påvirke politikere 
som vi kjenner. 

 

Ad punkt 3 – evaluering av julemøte 
Julemøte ble avviklet på Vangen Kafé. Dette ble et vellykket arrangement der gjestene koste seg 
med julemat og sang. Erfaringen med Vangen er at det er et godt egnet sted for julemøte og enkelt å 
ta seg fram til og med er god parkering.  

Til etterretning: Arrangementet ble litt tett på jul. Vær tidlig ute med bestilling for julen 2025. 

 

Ad punkt 4 - årsmøtesaker 
Arbeidsplan:  

Det ble foretatt noen få endringer. Dette rettes opp i Arbeidsplan. 

 

Forslag: 

 Forslag fra Styret til bevilgninger: 

Norsk Folkehjelp – 2 000,- 

Barnekreftforeningen – Team Rynkeby – 3 000,- 

 

Forslag fra Styret: 

Medlemstreff: Øke prisen på matserveringen fra 30,- til 50,-. Innkjøp av varer til hovedgevinsten 
økes fra 400,- til 500,- Dette grunnet kraftig økning av matvareprisene de siste årene.   

 

Ad punkt 4 – eventuelt  
Ingen saker  

 

PS! Husk neste styremøte: Torsdag 23.01.2025 Kl.11:00 på Postterminalen 

 

Kjell Skorild 
Sekretær 


